
Antwoorden op vragen raadsleden tijdens de begrotingsmarkt

Toplaagrenovaties sportvelden

Vraag

Wilt u de in de 2e halfjaarrapportage op blz 22 opgenomen passage over de toplaagrenovaties nader 
toelichten?

Antwoord

Bij de veldrenovaties is ervoor gekozen dat het veel bediscussieerde SBR rubber wordt vervangen 
door het veilige TPE instrooimateriaal (Thermoplastisch Elastomeer). De meerkosten van TPE 
bedragen echter circa € 100.000,- per veld. 

Om verspreiding van TPE korrels en microplastics (slijtage kunstgrasvezels) te beperken worden de 
velden uitgerust met kantplanken, meerkosten hiervan zijn € 10.000,- per veld. De kantplanken zijn 
vervaardigd uit gerecycled kunstgras. 

De totale extra kosten bedragen € 220.000.

Voor de twee veldrenovaties -zonder- TPE (maar dus met SBR) zijn kredieten beschikbaar gesteld, 
deze waren echter niet voldoende voor de gewenste variant mét TPE. 
Ten tijde van het opstellen van de ramingen in het meerjaren investeringsplan werd nog geen 
rekening gehouden met de discussie over SBR rubber.   

In het meerjarenonderhouds- en -investeringsplan voor de buitensportaccommodaties zijn onder 
andere toplaagrenovaties van de natuurgrasvoetbalvelden (genummerd 107, 110 en 111) 
opgenomen. 

Voor het uitvoeren van die werkzaamheden is ook (al) geld beschikbaar, echter vanwege het niet 
verhuren van velden 107 en 111 en de nog goede kwaliteit van veld 110 worden die renovaties nu niet 
uitgevoerd. 

De onderuitputting op deze velden wordt  ingezet om de extra kosten van de velden 109 en 301 te 
dekken.

Het college van burgemeester en wethouders heeft, omdat dit geld reeds beschikbaar was voor de 
sportaccommodaties, ingestemd met het gedeeltelijk benutten van die kredieten van voornoemde 
velden voor de meerkosten van het veilige TPE en de kantplanken. 



Parkeerinkomsten

Vraag

Worden de extra parkeerinkomsten (deels) veroorzaakt door de (on)zichtbaarheid van de 
parkeerbebording?

Antwoord

Nee

Vraag

Zijn er geen bezwaarschriften met reden bebording of wordt niet bijgehouden wat de redenen zijn in 
de bezwaarschriften?

Antwoord

Er wordt niet bijgehouden wat de redenen zijn voor een bezwaarschrift.

Vraag: wat is het exact het bedrag is van het innovatie budget in sociaal domein?

Antwoord: 
Het budget voor innovatie is nog beschikbaar – er blijft met andere woorden ruimte om innovaties te 
ontwikkelen in het sociale domein. Het innovatieprogramma is opgezet om ruimte te maken voor 
nieuwe initiatieven en werkwijzen, ter ondersteuning van de transitie in het sociale domein. 
Inmiddels zijn we een aantal jaren verder en we merken dat de aanvragen voor nieuwe projecten 
teruglopen. Het beschikbare budget wordt niet meer volledig benut. Daarnaast zien we dat 
ook  binnen bestaande programma’s innovaties tot stand komen. We bekijken daarom nadrukkelijk 
hoe innovatieve ideeen een plaats kunnen behouden in de reguliere beleid binnen het sociale 
domein.


